
Het lijkt ons daarom goed dat er afstemming is tussen jou en Neem jij morgen met hem hierover contact op?

Met vriendelijke groet,

r-ae-mret A

@gemeentemaashorst.nl

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Gemeente Maashorst
Markt 145 | Postbus 83 
5400 AB UDEN
T0413 - |M(

Jij bent bezig om een advies voor te bereiden voor de procedure voor de locatie Van der Valk.
We hebben, op verzoek van het bestuur, een privaatrechtelijke verklaring opgesteld.

wees mij op het volgende: Wat we privaatrechte lijk willen afspreken met Van der Valk staat niet los van hetgeen we 
publiekrechte lijk moeten afspreken met hen.
Wanneer je privaatrechtelijk zegt je mag het hotel gebruiken voor de huisvesting van asielzoekers, mag je publiekrechte lijk dit 
niet weigeren, omgekeerd geldt hetzelfde.
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@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 25 augustus 2023 11:03

@gemeentemaashorst.nl>Aan:
Onderwerp: RE: veiligheidsregio inzake brandveiligheid

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 25 augustus 2023 10:21

@gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: RE: veiligheidsregio inzake brandveiligheid

Hoi

Groet,

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 25 augustus 2023 10:07

Onderwerp: RE: veiligheidsregio inzake brandveiligheid

Groet

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 25 augustus 2023 10:04

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;

Aan:
CC:

Aan:
CC:

Aan:
CC:

@gemeentemaashorst.nl> 
@gemeentemaashorst.nl>;

Kan ik het COA (zijn verzorgen de aanvraag) naar jou verwijzen voor een afspraak of zal ik ze direct naar een contactpersoon 
van de veiligheidsregio verwijzen.
Welke route zie je het liefst?

Dag
Dat is goed nieuws.

Hi
Kunnen we even bellen?
Mijn nummer is 06
Groet

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>

Dit moet besproken worden omdat ik uiteindelijk niet dergelijke aanvragen behandel. Wie vervangt jou deze komende weken als 
? Daarmee kan het dan kortgesloten worden.

Ik wilde er vooral voor zorgen dat er een goed proces kwam te liggen die efficiënt en duidelijk is in een casus als deze.
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@gemeentemaashorst.nl>

Hoi

is van der Valk de revue gepasseerd. Ook omdat er vragen waren gesteld aan de

Groet,

De veiligheidsregio kan snel schakelen waarbij het mogelijk is om een vooroverleg te voeren. Dit kan ervoor zorgen dat, op 
korte termijn, de brandveiligheid op orde is op een locatie en vooral welk huiswerk de eigenaar/initiatiefnemer moeten doen. 
Aan dit vooroverleg deelt dan de gemeente, initiatiefnemer, eigenaar en de brandweer mee. Op basis van een schets met 
daarin het plan kan ervoor gezorgd worden dat de situatie beoordeeld kan worden. Dit zorgt er dan ook voor dat er een 
aanvraag ingediend kan als het vooroverleg is afgerond en dit scheelt brieven heen en weer zenden. Dit proces zorgt ervoor 
dat je met elkaar in gesprek bent.

Heel plat gezegd betekent dit als er volgende week door de eigenaar en initiatiefnemer een plan wordt ingediend kan er die 
week ook al een vooroverleg plaatsvinden (als voorbeeld). Deze strategie wordt toegepast in de gehele regio. Ik geef je dit mee 
vanuit het proces veiligheidsregio. Dit laat natuurlijk onverlet dat de Omgevingsvergunning brandveilig gebruik verleend moet 
worden.

Vanuit mijn accountoverleg met
Veiligheidsregio over wat er nodig zou zijn.

< @gemeentemaashorst.nl>;
Onderwerp: veiligheidsregio inzake brandveiligheid

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: vrijdag 25 augustus 2023 11:48

@coa.nl;

Beste

We hebben eergisteren gesproken over brandveiligheid, een belangrijk proces in de doorlooptijd richting de opening.
Mijn collega heeft de vergunning aanvraag alvast aangekondigd bij de veiligheidsregio. Het voorstel is om met een
vooroverleg te gaan werken, van waaruit de brandveiligheidsvergunning traject het meest soepel kan verlopen.

plant dan het vooroverleg met de

E-mail: @gemeentemaashorst.nl

groet

Aan:
CC:

Op het moment datje de eerste stukken gereed hebt kun je contact opnemen 
veiligheidsregio.
Zijn contactgegevens zijn:
Telefoon: +31413

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: Contactpersoon Brandveiligheid

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;

@ coa.nl;

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

BR

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e



< @gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: donderdag 13 juli 2023 23:20

@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: Re: Beantwoording vraag 5 maar met een risicobeoordeling

Groet,

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: Thursday, Ju ly 13, 2023 3:19:31 PM

< @gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: Re: Beantwoording vraag 5 maar met een risicobeoordeling

Hoi en

Neem deze strategie met door aangezien daar de aanvraag en vragen binnenkomen. Ik weet dat zij achter deze manier
staat en niet de andere scenario.

Groet

< @gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: donderdag 13 juli 2023 15:01

@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: RE: Beantwoording vraag 5 maar met een risicobeoordeling

Hoi

Aan:
CC:

Aan:
CC:

Aan:
CC:

Ik zal gewoon eerlijk mijn mening geven en hoe ik ertegenaan kijk. Ik zou er voor kiezen dat college een duidelijke koers kiest 
met het kiezen van een scenario en die ook zo uitdraagt richting raad en omwonenden.

Ik ben het helemaal met je eens
Dit is de meest zuivere weg en het beste uit te leggen.

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>
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Met vriendelijke groet,

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: donderdag 13 juli 2023 11:49

< @gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;

< @gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: donderdag 13 juli 2023 11:27

@gemeentemaashorst.nl>

Terugrekenend van de openingsdatum 1 oktober en we gaan open op een bruikbare vergunning, zouden we de vergunning per 
1 augustus moeten indienen en daarvoor moeten we de milieuonderzoeken hebben afgerond en de aanvraag zijn geschreven.

Gemeente Maashorst
Markt 145 | Postbus 83

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Aan:
CC:

Aan:
CC:

Feitelijk hebben we dan 2 weken de tijd om dit te doen, dat is voor nu, zeker in de vakantieperiode, niet haalbaar. Vandaar de 
escape met deze constructie. Het is een noodgreep.
Groet

5400 AB UDEN
T0413 -

Hi
Voor de vergunning hebben we een ontheffing van het bestemmingsplan nodig. Daarvoor kunnen we de kruimelregeling 
toepassen.
Daarvoor zullen wel milieuonderzoeken gedaan moeten worden, hetgeen in de vakantieperiode lastig is. Daarnaast is de 
behandeltijd 8 weken en staat de bruikbare vergunning daarna 6 weken open voor bezwaar, en vervolgens ook nog eens 
beroep.

@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

@ kan dit ?
Nog een erg lastige situatie, maar voor mij voelt dit meer als een weg die we beter kunnen uitleggen naar de omgeving.

| M 06-
@gemeentemaashorst.nl

< @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: RE: Beantwoording vraag 5 maar met een risicobeoordeling

< @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: RE: Beantwoording vraag 5 maar met een risicobeoordeling
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Hallo

Ik vind deze gang van zaken erg vreemd.

Met vriendelijke groet,

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: donderdag 13 juli 2023 11:21

@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: RE: Beantwoording vraag 5 maar met een risicobeoordeling

@gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: woensdag 12 juli 2023 21:51

@gemeentemaashorst.nl>
< @gemeentemaashorst.nl>; @gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: Beantwoording vraag 5 maar met een risicobeoordeling

Hoi

Zover ik weet zijn er 3 scenario's.

Gemeente Maashorst
Markt 145 | Postbus 83

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Aan:
CC:

Aan:
CC:

Beste
In de afstemming met de burgemeester (gisteren 12 juli) zijn we uitgekomen op de volgende aanpak:

Ik zal een concept antwoord opstellen, als je dan nog even meer wil kijken? 
Groet

5400 AB UDEN
T0413 -

< @gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>;

| M 06-
@gemeentemaashorst.nl
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Groet,
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Van:

@gemeentemaashorst.nl>Aan:
Onderwerp: Fwd: opmerkingen collegevoorstel migratieopgave

@gemeentemaashorst.nl>

| Gemeente Maashorst < @gemeentemaashorst.nl>;Aan:

Groet José

| Gemeente Maashorst < @gemeentemaashorst.nl>Van:
Verzonden: woensdag 28 juni 2023 17:32
Aan:

Onderwerp: RE: opmerkingen collegevoorstel migratieopgave

Goedemiddag,

Daarnaast bedenk ik me dat wij in eerdere overleggen (was jij niet bij ) hebben gesproken over extra inzet bijv, bij de

Noem het toch even maar weet niet zo goed of dat hier hoort.

Groet,

Van: José van Aaken | Gemeente Maashorst
Verzonden: woensdag, juni 28, 2023 5:39 PM

Ik zou niet zo specifiek zijn. Het gaat erom als we een totaal bedrag van 500.000€ (of iets anders mag ook) per jaar opnemen 
dat dit voldoende is. Waarbij de insteek zo ie zo zal zijn om medewerkers aan te gaan nemen (dat is al goed koper dan inhuur) 
omdat het een klus voor een aantal jaren is.

Ik weet ook geen tarieven maar wellicht is het handig om met (commerciële) tarieven te werken van € 100/€ 110 per uur voor 
beleid en communicatie?

Verder stuur ik hierbij ter inspiratie een document van de gemeente Veldhoven die ook gekozen hebben voor een structurele 
aanpak migratie.

Gemeente Maashorst < @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: RE: opmerkingen collegevoorstel migratieopgave

U ontvangt niet vaak e-mail vanjose.vanaaken@gemeentemaashorst.nl. Meer informatie over waarom dit 
belangrijk is

| Gemeente Maashorst < @gemeentemaashorst.nl>; José van Aaken | Gemeente Maashorst
@gemeentemaashorst.nl>

BOA's/handhaving. Ik kan me voorstellen dat daar nog een forse kostenpost zit. Willen we die hier meenemen of 
‘uitonderhandelen' met het COA. Ook zit er nog extra capaciteitsbehoefte bij de uitvoering zoals bij:

• KCC kan ik me voorstellen, wellicht is dat ook tijdelijk in de eerste periode (zowel na asielopvang als Oek-opvang). Ik 
kan niet inschatten hoeveel.

• Sociaal domein uitvoering jeugdhulp en wmo en ook uitvoering leefgeld. Vervolgens ook afdeling kwaliteit op deze 
onderdelen die meer moeten inrichten.

@gemeentemaashorst.nl>
Verzonden: donderdag 24 augustus 2023 13:20
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| Gemeente Maashorst < @gemeentemaashorst.nl>Van:

| Gemeente@gemeentemaashorst.nl>;

Hallo José en

@ José ik heb het collegeadvies voor dit onderdeel niet gezien. Dat hoeft wat mij betreft ook niet

Met vriendelijke groet,

maashorst

@gemeentemaashorst.nl>

| Gemeente Maashorst < @gemeentemaashorst.nl>;Aan:

Gemeente Maashorst
Markt 145 | Postbus 83

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de 
afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, verwijderen. 
Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Verzonden: woensdag 28 juni 2023 15:35
Aan: José van Aaken | Gemeente Maashorst

Van: José van Aaken | Gemeente Maashorst 
Verzonden: dinsdag 27 juni 2023 21:54

5400 AB UDEN
T0413 -

Mijn collega's zijn al de hele dag druk bezig om een begroting te maken. Ik verwacht aan het einde van de middag hier een 
reactie op.
Dit zijn de projectkosten om te komen tot een locatie voor vluchtelingenopvang die over 3 jaar in gebruik kan 
worden genomen. Ik zie dit als een incidenteel budget.

Gemeente Maashorst < @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: opmerkingen collegevoorstel migratieopgave

< @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: FW: opmerkingen collegevoorstel migratieopgave

Daarnaast is mijn advies voor de komende driejaar de volgende functies voor de gehele migratie opgave in te zetten 
(in afstemming met / / ):
Projectleider/strateeg (28 uur/ 8 uur = 36 uur per week) 1350 uur per jaar x 143 euro = 193.050 euro
Beleidsmedewerker: 20 uur per week (ik heb hier nog geen uurtarief van)
Communicatieadviseur: 24 uur per week (ik heb hier ook nog geen uurtarief van)
Hebben jullie hier nog een aanvulling op?

Ik ben met het Plan van Aanpak aan de slag gegaan.
Mijn voorstel is:

• Uitvoering er helemaal uit te halen. Over de uitvoering van Oekraïners komt 3e kwartaal nog een plan van Aanpak;
• De organisatie wel in het Plan van Aanpak
• de financiën voor de organisatie in Plan van Aanpak op te nemen;

| M 06-
@gemeentemaashorst.nl
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Tot zover

Groet José

• de spreidingswet in het Plan van Aanpak op te nemen;
• Het collegevoorstel moet zelfstandig te lezen zijn. Er kunnen grote delen van het Plan van Aanpak in het collegevoorstel 

worden opgenomen. Kan minder uitgebreid.
• Beslispunten collegevoorstel (1. Akkoord met de structurele aanpak migratieopgave 2. De raad over de migratieopgave 

te informeren met bijgevoegde Raadsinformatiebrief)
• De RIB moet aangepast worden aan de andere documenten.



@gemeentemaashorst.nl>

Aan: José van Aaken @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: weergave informatiemarkt

Goedemiddag José,

Hierbij een korte weergave van mijn bevindingen van gisteravond bij het Vd Valk hotel.

Groet,

Van: <
Verzonden: Tuesday, J u ly 11, 2023 3:23:14 PM
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Korte weergave informatiemarkt 10 juli 2023 bij van der Valk in Uden

De inloop was van 19.00 tot 20.30 uur. Al vrij snel na de opening kwam

de directe nabijheid. zei dat hij naar binnen ging, dat het openbaar was en dat dat zijn

Verschillende collega’s hebben dit meegekregen en kunnen deze versie ook onderschrijven.

het pand wilde betreden. Ik ben hier niet 100% zekeren toen

is wat mij betreft overschaduwd door de rol die buiten aannam.

1/1

met 
van.

Persoonlijke noot: ik vind het heel erg vervelend dat dit is voorgevallen, enerzijds omdat ik me 
geïntimideerd voelde maar ook omdat het een smet op de avond gaf die bedoeld was om de direct 
omwonenden een mogelijk te geven hun verhaal te doen, vragen te stellen en informatie te halen. Dit

aangelopen. Ik heb de bewaking gevraagd 
hebben buiten enige tijd staan praten.

Daarnaast denk ik gezien te hebben dat één persoon die met 
verschillende keren heeft gefilmd met een mobiele telefoon, oa. toen

De informatiemarkt was bedoeld voor direct aanwonenden van het Van der Valk hotel die m.i.v. 1 
oktober 2023 beoogde locatie is voor de opvang van 300 asielzoekers. Met de leden van de 
gemeenteraad was besproken dat zij niet op de avond aanwezig zouden zijn.

te halen om hem te woord te staan. Zij 
had aangegeven naar binnen te willen. Ik heb

aangegeven dat dit niet de bedoeling was, dat hij dit wist en dat het was afgesproken met de Raad, 
wilde wel naar binnen en daar ben ik voor gaan staan, bewaking stond inmiddels in

recht was. Wij hebben daarbij lichamelijk contact gehad (licht duwen). Vervolgens zei hij dat de enige 
manier was dat hij niet naar binnen zou gaan als hij ‘fysiek’ naar buiten werd gezet. Ik ben toen weg 
gestapt en vervolgens hebben de bewaking en andere collega’s het verder afgehandeld.

is uiteindelijk weer naar buiten gegaan en is niet bij de bijeenkomst geweest.

heeft nog een tijdje buiten gestaan en heeft gespraat met omwonenden en andere 
mensen die geen uitnodiging hadden ontvangen maar ook de bijeenkomst wilde bijwonen. Vervolgens 
kwam hij naar de ontvangstdesk die wij buiten hadden ingericht en vroeg mij heel direct en dichtbij of 
ik deze avond/mijn werk leuk vond. Ik heb daarop ‘ja’ geantwoord. Vervolgens zei hij dat hij zicht dat 
niet kon voorstellen dat ik het leuk vond mensen te weigeren naar binnen te gaan en dat dat tegen de 
democratische staat was. Ik vond dat hij erg dichtbij mij kwam en voor mij kwam dit erg intimiderend 
over. Ik heb gezegd dat ik deze discussie niet aan wilde gaan en liep naar binnen weg. Hij riep nog na 
dat dat de makkelijke weg was en dat ik inderdaad die discussie niet aan durfde te gaan. De precieze 
bewoordingen weet ik niet meer.

mee was gekomen 
in gesprek was
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@gemeentemaashorst.nl>Van: Ramona Sour <

Goedenavond,

Ik heb de antwoorden en de vragen in een document gezet en er een pdf van gemaakt. Zie bijlage zoals ze naar Bernhoven zijn
verzonden. Ik heb in de BCC van de mail gezet.

Met vriendelijke groet,

/

maashorst

Verder nog een begripsvraag voor mezelf bij vraag 9: betekent dit antwoord dat kosten niet vergoed worden? Of betekent dit 
antwoord dat de kosten vergoed worden door het COA en dat wij als gemeente er verder buiten blijven?

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gcmccntcmaashorsl.nl/proclaimcr.

Op vraag 4 is feitelijk geen antwoord gegeven. Ik heb daar voor nu dus even zelf een antwoord op geformuleerd. Ik vraag me af 
hoeveel extra het ziekenhuis moet doen voor deze 300 asielzoekers en of dit wel echt voor extra kosten gaat zorgen. Maar 
goed, als dat wel zo blijkt te zijn en het ziekenhuis kan dit onderbouwen, dan moet het ziekenhuis met het COA afspraken 
maken over de financiële afhandeling ervan. Het COA moet deze kosten dan vergoeden.

Verzonden: zondag 3 september 2023 19:16
Aan:
CC:

Ramona Sour
Wethouder Zorg & Welzijn

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83
5400 AB UDEN
T: 0413.

@gemeentemaashorst.nl

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;

@gemeentemaashorst.nl>;@gemeentemaashorst.nl>;
@gemeentemaashorst.nl>

Onderwerp: RE: 2023-176 Schrijven aan gemeente Maashorst
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@gemeentemaashorst.nl>

@gemeentemaashorst.nl>;

Beste

Informeer jij de directie van ziekenhuis Bernhoven?

Met vriendelijke groet,

maashorsT

@coa.nlVan:

@coa.nl
Onderwerp: RE: ontvangen brief ziekenhuis Bernhoven

Beste

Van: <
Verzonden: zaterdag 2 september 2023 13:55

Om te komen tot een inhoudelijke reactie op de vragen in de brief van de directie van ziekenhuis Bernhoven is afstemming 
geweest met het COA. De vragen 1 t/m 8 en vraag 10 blijken bedoeld voor het COA als wordt gekeken naar de rol(len) met 
bijbehorende verantwoordelijkheden van elke betrokken partner in dit proces. Vanuit openheid en transparantie heb ik de 
inhoudelijke reactie van het COA hieronder weergegeven. Zie onderstaande mail.

Verzonden: zaterdag 2 september 2023 10:59
Aan:
CC:

Deze e-mail is persoonlijk. Is deze niet voor jou bestemd? Dan graag de afzender op de hoogte stellen en de e-mail, inclusief bijlagen, 
verwijderen. Ga voor onze volledige proclaimer naar gemeentemaashorst.nl/proclaimer

Vraag 9 is gericht aan de gemeente. De reactie daarop is: De verwachting is dat naast ziekenhuis Bernhoven ook de HAP, lokale 
huisartsen en de (regio)apotheek mogelijk gebruik maken van de tolkentelefoon. De gemeente stelt voor één lijn volgen voor 
ziekenhuis Bernhoven, HAP, huisartsen en (regio)apotheek én om dezelfde werkwijze te volgen als gedurende de 
crisisnoodopvang (CNO) voor asielzoekers in Zeeland in 2022. Dat betekent dat de gemeente geen rol of financiële 
betrokkenheid heeft tijdens het verlenen van zorg. Als suggestie draagt de gemeente aan dat er naast de tolkentelefoon ook steeds 
vaker gebruik gemaakt wordt van speciale gratis vertaalapps die ook voor zakelijke doeleinden of gezondheidszorg worden 
gebruikt. Bijvoorbeeld Say Hi.

Aan: Ramona Sour <
CC:

Gemeente Maashorst
Markt 145 Postbus 83 
5400 AB UDEN
T 0413 -28 19 11

@gemeentemaashorst.nl
Werkdagen: maandag tot en met vrijdagochtend

@gemeentemaashorst.nl
@gemeentemaashorst.nl;

< @gemeentemaashorst.nl>;
< @gemeentemaashorst.nl>
Onderwerp: RE: 2023-176 Schrijven aan gemeente Maashorst

@gemeentemaashorst.nl>
@gemeentemaashorst.nl>;
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1.

2.

3.

6.

7.

8.

Met vriendelijke groet,

Centraal Orgaan opvang asielzoekers (COA)

9 ceCOA V) Centraal Orgaan opuang asielzoekers

Hieronder vast een aantal antwoorden op de vragen. Het COA en het GZA gaan 13 september graag verder in gesprek met de 
plaatselijke zorgaanbieders. Mochten er tussentijds nog vragen zijn, verneem ik dat graag.

9.
10.

4.
5.

Rond de zorg maakt het COA op locatie afspraken met het GZA (Gezondheidszorg Asielzoekers). Het GZA voert op elke COA- 
locatie 3 tot 5 keer per week spreekuur. Vanuit triage volgt een afspraak met de GZA-huisarts op locatie, de verpleegkundige of 

bijvoorbeeld de POH-GGZ. De huisarts kan uiteraard doorverwijzen naar de 26 lijns zorg. Ook tandzorg wordt door het COA in 
samenwerking met het GZA ingeregeld. Het COA zet stevig in op voorlichting van al haar bewoners rond de te volgen routes 
richting de zorg.

Bedankt voor het doorzenden van de brief vanuit ziekenhuis Bernhoven.
Je hebt gevraagd of het COA al een eerste reactie zou kunnen geven op de brief.
Dat is uiteraard geen probleem. Fijn om te vernemen dat ook het ziekenhuis zich aan de maatschappelijke opdracht 
committeert.

Doelgroep: De gemeente en het COA leggen afspraken vast in een bestuursovereenkomst. De doelgroep is een van de 
te bespreken onderwerpen. Het COA gaat uit van een gemengde doelgroep (afspiegeling van de instroom). Dit zijn 
voornamelijk kansrijken, maar tijdens de procedure zal blijken dat niet elk asielverzoek wordt ingewilligd. Zo'n 80% van 
de huidige asielaanvragers ontvangt uiteindelijk een verblijfsvergunning. De groep zal bestaan uit alleengaande mannen 
en - vrouwen, uit stellen en gezinnen. Binnen de opvang van het COA is zo'n 70% man.

Het COA heeft een contract met het GZA (Gezondheidszorg Asielzoekers) rond le lijns zorg. Dit vindt plaats op locatie. 
Verpleegkundigen verzorgen triage en een spreekuur. Daarnaast zal er regelmatig een huisarts op locatie aanwezig zijn 
voor een spreekuur. Het ziekenhuis kan te allen tijde contact opnemen met het GZA voor informatie. Dit kan uiteraard 
ook vooraf. GGD/GHOR verzorgt de publieke gezondheidszorg voor het COA en verzorgt de contacten met JGZ.
We nodigen het ziekenhuis van harte uit om een rondleiding te ontvangen op een van de bestaande locaties. Of 
wellicht kort na opening van de locatie in Uden zelf. Op onze COA-locaties gelden rond (sociale) veiligheid de 
Nederlandse normen en waarden.
Er komen 300 bewoners bij in de gemeente. Dat is de orde van grootte.
Het COA geeft actief voorlichting aan al haar bewoners rond de werking van de gezondheidszorg tijdens het verblijf op 
een azc. Het GZA is vaak 4 dagen per week op locatie. Daarnaast is de GZA-praktijklijn 24 uur per dag beschikbaar.

Hierbij kan een tolk ingeroepen worden ter ondersteuning. 2e lijns is altijd op doorverwijzing.
De zorg vanuit GGD (Publieke Gezondheidszorg Asielzoekers) richt zich op het voorkomen van ziekten, voorlichting en 
controles. Zo zorgt de GGD voor vaccinaties bij kinderen van asielzoekers en controleert ze de hygiëne op onze locaties. 
De GGD geeft ook groepsvoorlichtingen aan asielzoekers over gezondheid.
Jazeker. Het GZA zal in contact treden met de 'zorgomgeving' van de COA-locatie te Uden en hierover communiceren 
met belanghebbende partijen.
Ook dit loopt via het GZA. Doorverwijzing naar generalistische basis-GGZ of gespecialiseerde GGZ loopt via de GZA- 
huisarts op locatie. De huisarts wordt hier op de COA-locatie in ondersteund door de POH-GGZ. Voor het COA is op dit 
moment nog niet duidelijk of hierbij ook GGZ Noordoost-Brabant in beeld is. Goed om dit tijdens de bijeenkomst van 13 
september met elkaar na te gaan in bijzijn van het GZA.
Betreft een vraag aan de gemeente. Het GZA op locatie werkt net als het COA met tolkentelefoons.
Voor het COA is het ook belangrijk om goede afspraken vast te leggen met de belangrijkste stakeholders in zorg, welzijn 
en veiligheid. Goed om met elkaar af te spreken dat dit voorafgaand aan de opening van de locatie is gebeurd. De 
opening zal naar verwachting richting laatste week oktober/begin november gaan.
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< @bernhoven.nl>Van:

@gemeentemaashorst.nl>

Goedemiddag,

Namens de directie Bernhoven stuur ik u bijgaand schrijven.

Met vriendelijke groet,

E9

8 6 bemnhoven

Ekaa.35,

V

L

@bernhoven.nl / @bernhoven.nlE:
I: www.bernhoven.nl

Aanwezig:

Verzonden: maandag 21 augustus 2023 14:51
Aan: Bestuurssecretariaat | Gemeente Maashorst < 
Onderwerp: 2023-176 Schrijven aan gemeente Maashorst

Nistelrodeseweg 10
5406 PT UDEN
T:0413 -

'Samen werken aan gezondheid' 
Doe je mee?
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Vragen ziekenhuis Bernhoven
Algemeen: Rond de zorg maakt het COA op locatie afspraken met het GZA (Gezondheidszorg 
Asielzoekers). Het GZA voert op elke COA-locatie 3 tot 5 keer per week spreekuur. Vanuit 
triage volgt een afspraak met de GZA-huisarts op locatie, de verpleegkundige of bijvoorbeeld 
de POH-GGZ. De huisarts kan uiteraard doorverwijzen naar de 2e lijns zorg. Ook tandzorg 
wordt door het COA in samenwerking met het GZA ingeregeld. Het COA zet stevig in op 
voorlichting van al haar bewoners rond de te volgen routes richting de zorg.

4. De verwachting is dat Bernhoven mogelijk extra personeel en materialen moet inzetten 
op bepaalde afdelingen (SEH, hygiëne en infectiepreventie, beveiliging). Bernhoven hoort 
graag van de gemeente hoe om te gaan met de extra kosten voor het ziekenhuis die dit 
met zich mee brengt.
Als Bernhoven in beeld heeft wat de consequenties zijn, is het raadzaam om een afspraak in 
te plannen om dit nader te bespreken.

3. Bernhoven heeft de wens zo snel mogelijk geïnformeerd te worden over de cultuur en 
normen en waarden van deze doelgroep zodat we de zorg gelijkwaardig kunnen leveren. Is 
dit mogelijk?
We nodigen het ziekenhuis van harte uit om een rondleiding te ontvangen op een van de 
bestaande locaties. Of wellicht kort na opening van de locatie in Uden zelf. Op onze COA- 
locaties gelden rond (sociale) veiligheid de Nederlandse normen en waarden.

5. Hoe worden de asielzoekers geïnformeerd over hoe zorg in Nederland is ingericht 
(doorverwijzing via de eerste lijn, geen zelfverwijzing)?
Het COA geeft actief voorlichting aan al haar bewoners rond de werking van de 
gezondheidszorg tijdens het verblijf op een azc. Het GZA is vaak 4 dagen per week op locatie. 
Daarnaast is de GZA-praktijklijn 24 uur per dag beschikbaar. Hierbij kan een tolk ingeroepen 
worden ter ondersteuning. 2e lijns is altijd op doorverwijzing.
De zorg vanuit GGD (Publieke Gezondheidszorg Asielzoekers) richt zich op het voorkomen 
van ziekten, voorlichting en controles. Zo zorgt de GGD voor vaccinaties bij kinderen van

1. Is al bekend welke doelgroep opgevangen zal gaan worden in de locatie Uden? Zo ja, 
welke?
De gemeente en het COA leggen afspraken vast in een bestuursovereenkomst. De doelgroep 
is een van de te bespreken onderwerpen. Het COA gaat uit van een gemengde doelgroep 
(afspiegeling van de instroom). Dit zijn voornamelijk kansrijken, maar tijdens de procedure 
zal blijken dat niet elk asielverzoek wordt ingewilligd. Zo'n 80% van de huidige 
asielaanvragers ontvangt uiteindelijk een verblijfsvergunning. De groep zal bestaan uit 
alleenstaande mannen en vrouwen, uit stellen en gezinnen. Binnen de opvang van het COA is 
zo'n 70% man. In Uden worden 300 personen opgevangen.

2. Is de GHOR ook betrokken? Klopt hierbij de verwachting dat de GHOR het ziekenhuis 
inhoudelijk informeert wat de zorgprofessionals kunnen verwachten, zodat we de zorg 
goed kunnen inrichten. Klopt het dat de zorgprofessionals bij de GHOR terecht kunnen met 
vragen over ziektebeelden?
Het COA heeft een contract met het GZA (Gezondheidszorg Asielzoekers) rond le lijns zorg. 
Dit vindt plaats op locatie. Verpleegkundigen verzorgen triage en een spreekuur. Daarnaast 
zal er regelmatig een huisarts op locatie aanwezig zijn voor een spreekuur. Het ziekenhuis 
kan te allen tijde contact opnemen met het GZA voor informatie. Dit kan uiteraard ook 
vooraf. GGD/GHOR verzorgt de publieke gezondheidszorg voor het COA en verzorgt de 
contacten met JGZ.



7. Kan Bernhoven geïnformeerd worden over met welke zorgverleners in de regio 
afspraken zijn gemaakt aangaande het primaire zorgproces? Hierbij moet naast 
huisartsenzorg ook gedacht worden aan tandheelkundige zorg en verloskundige zorg. 
Jazeker. Het GZA zal in contact treden met de 'zorgomgeving' van de COA-locatie te Uden en 
hierover communiceren met belanghebbende partijen.

asielzoekers en controleert ze de hygiëne op onze locaties. De GGD geeft ook 
groepsvoorlichtingen aan asielzoekers over gezondheid.

6. Klopt het dat de GHOR de gezondheidssituatie van de bewoners van het ACZ volgt en de 
doorverwijzingen met de locatie zorgverleners coördineert?
Zie antwoord vraag 5

9. Bernhoven is voornemens de tolkentelefoon in te schakelen voor het voeren van 
medische gesprekken met de doelgroep. Bernhoven hoort graag van de gemeente hoe om 
te gaan met de extra kosten voor het ziekenhuis die dit met zich mee brengt.
De verwachting is dat naast ziekenhuis Bernhoven ook de HAP, lokale huisartsen en de 
(regio)apotheek mogelijk gebruik maken van de tolkentelefoon. De gemeente stelt voor één 
lijn volgen voor ziekenhuis Bernhoven, HAP, huisartsen en (regio)apotheek én om dezelfde 
werkwijze te volgen als gedurende de crisisnoodopvang (CNO) voor asielzoekers in Zeeland in 
2022. Dat betekent dat de gemeente geen rol of financiële betrokkenheid heeft tijdens het 
verlenen van zorg. Als suggestie draagt de gemeente aan dat er naast de tolkentelefoon ook 
steeds vaker gebruik gemaakt wordt van speciale gratis vertaalapps die ook voor zakelijke 
doeleinden of gezondheidszorg worden gebruikt. Bijvoorbeeld 'Say Hi'.

8. Bernhoven heeft geen GGZ zorg in huis. Is GGZ Noordoost Brabant ook betrokken bij 
informatie voorzieningen m.b.t. AZC?
Ook dit loopt via het GZA. Doorverwijzing naar generalistische basis-GGZ of gespecialiseerde 
GGZ loopt via de GZA-huisarts op locatie. De huisarts wordt hier op de COA-locatie in 
ondersteund door de POH-GGZ. GGZ Noordoost-Brabant wordt uitgenodigd voor de 
bijeenkomst van 13 september, zodat het COA/GZA en GGZ hierover nadere afspraken 
kunnen maken.

10. Bernhoven wilt vooraf aan de opening van het AZC een escalatiematrix met gemeente 
en COA afgesproken hebben op diverse onderwerpen. Is het realistisch om dit voor 1-10- 
2023 gereed te hebben?
Voor het COA is het ook belangrijk om goede afspraken vast te leggen met de belangrijkste 
stakeholders in zorg, welzijn en veiligheid. Goed om met elkaar af te spreken dat dit 
voorafgaand aan de opening van de locatie is gebeurd. De opening zal naar verwachting 
richting laatste week oktober/begin november gaan.
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groepsafbeelding gewijzigd

zomer(vakantie) is vanaf
nu eerste aanspreekpunt voor het
dossier COA/Valk. 15:12

U hebt de groepsafbeelding gewijzigd

Verwijder groep

Ter info: vanuit duidelijkheid en 
met het oog op de komende

heeft 
toegevoegd

heeft 
toegevoegd

Veel vragen waren er bij de raad. 
Vooral ook over de rol en wanneer 
de raad aan bod komt. Ook is er 
steun. Waarschuwing voor het 
sentiment bij de buurt voor 
maandagavond door enkele 
raadsleden.
- raad wil graag de brief die naar 
de buurt gaat en naar de omgeving 
- denk bij uitnodiging voor 
maandagavond ook aan de dire ( 
omwonenden aan de andere kant 
van de snelweg.

Deze groep is niet meer beschikbaar.
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Het fietspad is ook al voorzien van
tekst 6 20:24

ma 10 jul.
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https://www.bd.nl/maashorst/ 
buren-hotel-van-der-valk-uden- 
voelen-komst-azc-als-nieuwe- 
klap-in-gezicht-willen-ze-ons-

Wat een originele tekst ook.
20:32
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C de valk. 18:03

wo 16 aug.

1

www.powned.tv

4 15:01

vr 18 aug.

08:50

C

deel van thuis uit ? Of zijn er 
mensen die op kantoor zijn ?

Uden woest door komst 
azc: 'Aanslag op de veilig...

Franko Van Lankvelt
Neemt dinsdag iedereen digitaal

Rianne Donders
Minder mensen dan straks in van

https://www.powned.tv/artikel/ 
uden-woest-door-komst-azc- 
aanslag-op-de-veili

Rianne Donders
Het kan wat mij betreft allebei.

08:51

Op de webcam lijkt het rustig
17:59

< College B&W Maasho... —g Q
" Franko, Gijs , Harold van den... 5-

http://www.powned.tv
http://www.powned.tv/artikel
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di 4 jul.

overigens niet, ook

$ 22:03

wo 5 jul.

C () Q

https://www.arenalokaal.nl/nieuws/ 
ingezonden/47030/ingezonden- 
politici-luisteren-niet-naar-de-

niet. Praten we dan donderdag 
wel verder bij. Tot zover weer!

Rianne Donders
Zoals beloofd: terugkoppeling van 
gesprek met de fractievoorzitters. 
Rustig verlopen. Donderdagavond 
alleen de besloten vergadering 
met de raad. De rest alles naar de 
13e. SP was meest kritisch: 
waarom nu pas plan b. Vragen 
over rol raad en wanneer 
openbaarheid, of we nog extra 
politie kregen. Vragen die te 
verwachten waren. Maar ben heel 
content met dit overleg, op naar 
donderdagavond. Forum was er

/ College B&W Maasho... —g Q
"" Franko, Gijs , Harold van den... —•
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niet~a22083e1/ 22:32
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en hij

iemand anders?) 15:06

te

17:00

https://www.bd.nl/maashorst/ 
burgemeester-rianne-donders- 
over-ophef-opvang-asielzoekers- 
beeld-dat-geschetst-wordt-klopt-

afstemmen met 
stemt af met de
vertrouwenscommissie. Mis ik 
hierin nog afstemming (met jou of

Dag José, even voor de zekerheid. 
Ik ben het persbericht en de 
website tekst voor het profiel van 
de nieuwe burgemeester aan het

Burgemeester Rianne Donders over 
ophef opvang asielzoekers: 'Beeld dat... 
UDEN - Toen Rianne Donders in december... 
www.bd.nl

prima om dit met 
doen. Fijn weekend Gr José
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www.gemeentemaashorst.nl
http://www.gemeentemaashorst.nl/ 
asielopvang
www.gemeentemaashorst.nl

Collega's, bij deze het door José 
aangekondigde bericht. Graag zsm 
onderstaand bericht delen met 
jullie teams via de team- 
appgroepen met melding dat het 
tot 14 uur intern moet worden 
gehouden:

Beste collega's, via dit berichtje 
laten we jullie weten dat Maashorst 
asielzoekers gaat opvangen in het 
Van der Valk Hotel in Uden. De 
bedoeling is opvang van maximaal 
300 asielzoekers voor een periode 
van maximaal 3 jaar vanaf 1 
oktober 2023. Na afloop van die 3 
jaar wordt het hotel weer hotel. De 
komende maanden gaan we 
samen met het COA en Van der 
Valk de voorwaarden verder 
uitwerken waaronder we deze 
opvang toestaan. Het kan zijn dat 
we daarbij dus ook een beroep 
doen on imi

maashorstA
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laashorst.

ma 3 jul.

zijn aangepast. 12:29 N

Rianne Donderss
C 15:19

Jeroen Van Den Heuvel

O

4 burgers 17:53

di 4 jul.

https://www.arenalokaal.nl/nieuws/ 
ingezonden/47030/ingezonden- 
politici-luisteren-niet-naar-de-

INGEZONDEN: Politici 
luisteren niet naar de bur...
In Arenalokaal van week 26 s... 
www.arenalokaal.nl

In Ibabs zijn twee 
collegevoorstellen toegevoegd 
(migratie opgave en verzoek van 
COA). Ook de locatie en tijdstip

Rianne Donders
Zoals beloofd: terugkoppeling van 
gesprek met de fractievoorzitters. 
Rustig verlopen. Donderdagavond

< College B&W Maasho... —g Q
- Franko, Gijs , Harold van den... 5-

file:///www.arenalokaal.nl/nieuws
http://www.arenalokaal.nl
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$ geheimhouding en zo. 14:54

Franko Van Lankvelt

42 15:13

Rianne Donders

15:48

Rianne Donders

C jaar-br~ad01c6bb/ 16:13

6-.4 ■

https://www.bd.nl/maashorst/van- 
der-valk-hotel-uden-wordt-azc- 
voor-300-asielzoekers-voor-drie-

Rianne Donders
Gedreigd te verlaten? Ik ga 
overleggen met de griffier. Over

5 Van der Valk-hotel Uden 
| wordt azc voor 300 asielz... 
1 MAASHORST/UDEN - De ge...

E www.bd.nl

Hij is helemaal niet gesommeerd
14:40

Ramona Sour (Maashorst) Privé 
duu

< College B&W Maasho... —g Q
" Franko, Gijs , Harold van den... 5-

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e
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<1 mo

wo 23 aug.

• Doorgestuurd

O

van-der-valk~a56f437b/ 18:42

f

o

https://www.bd.nl/maashorst/

https://www.bd.nl/maashorst/twee- 
open-dagen-om-uden-kennis-te- 
laten-maken-met-azc-in-hotel-

Burgemeester Rianne Donders over 
ophef opvang asielzoekers: 'Beeld dat... 
UDEN - Toen Rianne Donders in december... 
www.bd.nl

—=MN2MaKEEa
Twee open dagen om Uden kennis te 
laten maken met azc in hotel Van der V... 
UDEN/MAASHORST - Er komen twee open... 
www.bd.nl

5.1.2.e5.1.2.e
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Dank. Zal mrg brieven via griffie
laten toesturen. 21:29

21:33

maandag 21:35

C bij? 21:35

21:40

ma 10 jul.

Deze groep is niet meer beschikbaar.

Verwijder groep

Andere kant A50 ontvangt wel 
brief maar geen uitnodiging voor

gedachte van snelweg als 
'natuurlijke' scheiding.

Hebben op jullie verzoek het 
aanvankelijke straal van 1km- 
bestand beperkt tot alleen direct 
aangrenzende percelen rond 
vdValk. Daarbij hebben we alleen 
Aardbei-drive inn meegenomen 
aan andere zijde snelweg, vanuit

Rianne Donders
Waarom niet? Wonen er toch dicht

Rianne Donders
C En over de Rijksweg kijken

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e
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/ College B&W Maasho... i—h Q
maashorst /wy T .. LN N
——-V— Erankn Qiis Larole van dlenFranko, Gijs , Harold van den...

5©33 m Vind ik leuk Beantwoorden

O3

dat dacht ik? 14:32

Moest Janco de ruimte verlaten?

9,

14:40

Rianne Donders

C geheimhouding en zo. 14:54

Gedreigd te verlaten? Ik ga 
overleggen met de griffier. Over

Jeroen Van Den Heuvel
Hij is helemaal niet gesommeerd

Janco Bethlehem
Als gemeenteraad zijn wij gisteravond 
geïnformeerd. De burgemeester heeft het 
mandaat dit eigenhandig de beslissen, 
zonder toestemming dus van de raad. En 
onze interimburgemeester heeft dit dus 
besloten. Gister tijdens onze infoavond was 
er ook weer nauwelijks tegengeluid. Zo'n 
beetje de gehele raad stemde hiermee in. 
Natuurlijk heb ik namens FVD en onze 
kiezers wél het tegengeluid laten horen. Zo 
zeer zelfs dat gedreigd werd dat ik de
bijeenkomst moest verlaten.
Maar goed, het besluit is genomen dus en 
helaas voor de inwoners van onze gemeente.

Ehh.. volgens mij rust er nog 
geheimhouding op de inhoud 
(standpunten vd partijen) van 
de vergadering? Tenminste

Waarom word er voor het eigen volk geen 
tijdelijk onderkomen geregeld?.

5.1.2.e5.1.2.e

5.1.5
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Ibabs. 13:07

g

Ramona Sour (Maashorst) Privé

C fol Q+

13:46

Morgen 9.00 uur starten in 
landgoed Huize Berge Glorieuxlaan 
1, 5261 SG Vught. Eerst 
collegevergadering en daarna 
sessie onder begeleiding van

Collega's in Ibabs bij de 
collegevergadering van morgen 
(11 juli) is toegevoegd:
- een vert rouwe lijke besluitenlijst 
waar de afspraken verzoek Coa 
zijn toegevoegd 
- de stukken over de 
migratieopgave die donderdag 
digitaal zijn gestuurd.
Voor beide stukken gold 
vertrouwelijk tot vrijdag 7 juli 14.00. 
Vandaar het nu pas plaatsen in

Ramona Sour (Maashorst) Privé
Beginnen we morgen om 09:00?

17:25

/ College B&W Maasho... —g Q
"S Franko, Gijs , Harold van den...

5.1.2.e
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doen op jou.

nl. 12:00

de 13
De link werkt overigens vanaf 14
uur. O12:03

+

13:47

We doen dit, omdat de nood bij het 
COA nog steeds hoog is. Daarom 
moet elke regio een bijdrage 
leveren. Ook Maashorst neemt 
haar verantwoordelijkheid.

We informeren vandaag de (direct) 
omwonenden/belanghebbenden 
per brief en vanmiddag de media 
over dit besluit. Daarnaast 
organiseren we maandag een 
eerste informatiebijeenkomst voor 
de bewoners/eigenaren van de 
direct aangrenzende percelen.

Wil je meer weten of ontvang je 
hierover vragen, dan kun je kijken 
op of doorverwijzen naar http:// 
www.gemeentemaashorst.nl/ 
asielopvang en 
asielopvang@gemeentemaashorst.

Graag even een duimpje in de app 
als je het bericht hebt gedeeld,

Q (o) Q,

5.1.2.e
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uitroken-hier~aaccc206/ 20:05

Was te verwachten 20:07

) Yep 20:07

O

Buren Hotel Van der Valk
Uden voelen komst azc al...
UDEN - De ene ergernis is no... 
www.bd.nl

Buren Hotel Van der Valk Uden 
voelen komst azc als nieuwe klap 
in gezicht: 'Willen ze ons uitroken 
hier?'
https://www.bd.nl/maashorst/ 
buren-hotel-van-der-valk-uden- 
voelen-komst-azc-als-nieuwe- 
klap-in-gezicht-willen-ze-ons-

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e
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18:21

di 8 aug.

k •

Hoezo vakantietijd?

09:26

fik appte je net al 09:27

Sterkte en 09:31

Nog veel vragen over azc Uden in 
hotel Van der Valk, verzet met 
spandoeken en demonstratie 
https://www.bd.nl/maashorst/nog- 
veel-vragen-over-azc-uden-in- 
hotel-van-der-valk-verzet-met-
spandoeken-en- 
demonstratie~a2567a4f/

Nog veel vragen over azc 
Uden in hotel Van der Val...
UDEN - De komst van 300 as... 
www.bd.nl

Ja, twee zielen één gedachte •
09:29

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e 5.1.2.e

5.1.2.e5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e

5.1.2.e



Amaashorst

Aan wie kan ik mijn vraag stellen?

De voorbereiding en inrichting van de opvanglocatie (gebouw en terrein, voorzieningen)

Wie komen er wonen?

Dagactiviteiten van de bewoners

Veiligheid op het terrein en in het gebouw van de opvanglocatie

Personeelsinzet op de opvanglocatie

De overeenkomst met het COA

Ruimtelijke voorzieningen (inrichting omgeving)

Asielopvang in Maashorst

Van der Valk
Voor al uw vragen over:

• Aanpassingen in en op het terrein van het hotel
• Toekomst van het hotel (wat na 3 jaar?)

Gemeente Maashorst
Voor al uw vragen over:
• Afspraken in de regio over opvang asielzoekers

COA
Voor al uw vragen over:
• De keuze voor het Van der Valk Hotel Uden-Veghel als opvanglocatie



Aan de eigenaar/bewoner(s) van

uw kenmerk behandeld door

bijlage verzonden

Beste omwonende(n),

Waarom nu?
Het COA en het Van der Valk Hotel hebben op 30 juni een formeel verzoek ingediend bij de 
gemeente, waarin ze vragen om medewerking. Het college van B en W heeft dat verzoek op 4 juli 
besproken en ermee ingestemd. We vonden het belangrijk om ons besluit zo snel mogelijk met u te 
delen. Vandaar dat u deze brief nu ontvangt.

Gemeente Maashorst heeft van het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) het verzoek 
gekregen om tijdelijk asielzoekers op te mogen vangen in het Van der Valk Hotel in Uden. Wij 
hebben hierover op 4 juli een voorlopig besluit genomen: we zijn bereid mee te werken aan de 
opvang van maximaal 300 asielzoekers voor een periode van maximaal 3 jaar. Het COA wil de 
opvang per 1 oktober 2023 beginnen. Tot die tijd blijft het hotel gewoon open als hotel en 
vergaderlocatie. De komende maanden gaan we samen de opvang voorbereiden en de voorwaarden 
waaronder we deze opvang toestaan verder uitwerken.

Waarom doen we dit?
De nood bij het COA is nog steeds hoog: er zijn tienduizenden nieuwe plekken nodig voor de opvang 
van mensen die gevlucht zijn voor oorlog en vervolging. Daarom zijn er landelijk en regionaal 
afspraken gemaakt: elke regio moet een bijdrage leveren. Met onze buurgemeenten hebben we die 
opgave onderling verdeeld. Ook Maashorst neemt haar verantwoordelijkheid.

Waarom deze locatie?
Het hotel biedt veel voordelen als opvanglocatie. De inrichting wordt weliswaar iets aangepast, 
maar veel faciliteiten zijn al aanwezig. Daarmee voldoet de locatie aan onze uitgangspunten voor 
humane opvang. Dat wil zeggen: er is voldoende privacy voor de bewoners en ruimte voor 
dagbesteding en recreatieve activiteiten. We vinden het namelijk belangrijk dat de opvang is gericht 
op zelfredzaamheid en integratie in onze samenleving. Ook wordt er op de locatie gezondheidszorg 
en toezicht geregeld.
Tijdens het verblijf van de asielzoekers is de locatie niet beschikbaar als hotel of voor het gebruik 
van vergader- en feestruimten. Na de periode van drie jaar worden beide functies weer hersteld. En 
omdat we verwachten dat de opvang van asielzoekers ook na deze drie jaar nog nodig is, zoeken 
we ook naar locaties voor opvang na deze drie jaar.

ons kenmerk 

50337-2023

onderwerp

opvang asielzoekers + uitnodiging
doorkiesnummer
0413 - 28 19 11

datum

7 juli 2023



n burgemeester en wethouders,

Riann onders-de Leest
burgemeester

Met vriendelijke groet, 
namens het college va

Wanneer 
Hoe laat 
Waar
Voor wie 
Aanmelden

Over de asielzoekers
Wie er straks precies in het hotel komen wonen, is nu nog niet bekend. Dit is afhankelijk van de 
instroom van asielzoekers in Ter Apel en de bezetting van locaties die worden gesloten.

We vertrouwen op uw begrip en op dezelfde warmte en gastvrijheid die u eerder hebt getoond voor 
mensen in nood in onze gemeente.

maandag 10 juli 2023
tussen 19.00 - 20.30 uur
Van der Valk Hotel Uden-Veghel
direct aanwonenden (die hiervoor een uitnodiging hebben ontvangen) 
aanmelden is verplicht en kan via asielopvang@gemeentemaashorst.nl 
vermeld hierbij uw naam, adres en het aantal personen waarmee u komt 
(max. 2 personen per adres)

Meer informatie
Op de website van de gemeente hebben we een pagina ingericht:
www.gemeentemaashorst.nl/asielopvang. Hier vindt u ook de antwoorden op veelgestelde vragen. 
Zit uw vraag daar nog niet tussen? Laat het ons weten via het e-mailadres: 
asielopvang@gemeentemaashorst.nl.

Informatiemarkt
Maandag 10 juli aanstaande organiseren we een eerste informatiemoment voor u als direct 
aanwonende(n)/belanghebbende(n). Dat doen we in de vorm van een informatiemarkt met vrije 
inloop vanaf 19.00 uur. U kunt dan op elk gewenst moment (tot 20.30 uur) even binnenlopen om 
vragen te stellen aan medewerkers van het COA en de gemeente. Ook luisteren we graag naar uw 
zorgen en ideeën, zodat we die mee kunnen nemen bij de verdere voorbereidingen. En mocht u niet 
al uw vragen kunnen stellen of zorgen/ideeën kunnen delen, dan is er de mogelijkheid om ze 
schriftelijk achter te laten.

mailto:asielopvang@gemeentemaashorst.nl
http://www.gemeentemaashorst.nl/asielopvang
mailto:asielopvang@gemeentemaashorst.nl


Aan de eigenaar/bewoner(s) van dit pand

uw kenmerk behandeld door

bijlage verzonden

Beste omwonende(n),

Gemeente Maashorst heeft van het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) het verzoek 
gekregen om tijdelijk asielzoekers op te mogen vangen in het Van der Valkhotel in Uden. Wij hebben 
hierover op 4 juli een voorlopig besluit genomen: we zijn bereid mee te werken aan de opvang van 
maximaal 300 asielzoekers voor een periode van maximaal 3 jaar. Het COA wil de opvang per 
1 oktober 2023 beginnen. Tot die tijd blijft het hotel gewoon open als hotel en vergaderlocatie. De 
komende maanden gaan we samen de opvang voorbereiden en de voorwaarden verder uitwerken 
waaronder we deze opvang toestaan.

Waarom doen we dit?
De nood bij het COA is nog steeds hoog: er zijn tienduizenden nieuwe plekken nodig voor de opvang 
van mensen die gevlucht zijn voor oorlog en vervolging. Daarom zijn er landelijk en regionaal 
afspraken gemaakt: elke regio moet een bijdrage leveren. Met onze buurgemeenten hebben we die 
opgave onderling verdeeld. Ook Maashorst neemt haar verantwoordelijkheid.

Waarom nu?
Het COA en het Van der Valk Hotel hebben op 30 juni een formeel verzoek ingediend bij de 
gemeente, waarin ze vragen om medewerking. Het college van B en W heeft dat verzoek op 4 juli 
besproken en ermee ingestemd. We vonden het belangrijk om ons besluit zo snel mogelijk met u te 
delen. Vandaar dat u deze brief nu ontvangt.

Waarom deze locatie?
Het hotel biedt veel voordelen als opvanglocatie. De inrichting wordt weliswaar iets aangepast, 
maar veel faciliteiten zijn al aanwezig. Daarmee voldoet de locatie aan onze uitgangspunten voor 
humane opvang. Dat wil zeggen: er is voldoende privacy voor de bewoners en ruimte voor 
dagbesteding en recreatieve activiteiten. We vinden het namelijk belangrijk dat de opvang is gericht 
op zelfredzaamheid en integratie in onze samenleving. Ook wordt er op de locatie gezondheidszorg 
en toezicht geregeld.
Tijdens het verblijf van de asielzoekers is de locatie niet beschikbaar als hotel of voor het gebruik 
van vergader- en feestruimten. Na de periode van drie jaar worden beide functies weer hersteld. En 
omdat we verwachten dat de opvang van asielzoekers ook na deze drie jaar nog nodig is, zoeken 
we ook naar locaties voor opvang na deze drie jaar.

ons kenmerk 

50337-2023

onderwerp

opvang asielzoekers
doorkiesnummer
0413 - 28 19 11

datum

7 juli 2023



Riann onders-de Leest
burgemeester

Over de asielzoekers
Wie er straks precies in het hotel komen wonen, is nu nog niet bekend. Dit is afhankelijk van de 
instroom van asielzoekers in Ter Apel en de bezetting van locaties die worden gesloten.

We vertrouwen op uw begrip en op dezelfde warmte en gastvrijheid die u eerder hebt getoond voor 
opvang van mensen in nood in onze gemeente.

Met vriendelijke groet, 
namens het college van burgemeester en wethouders,

Meer informatie
Bewoners en ondernemers (de percelen direct grenzend aan de opvanglocatie) ontvangen vandaag 
een uitnodiging voor een eerste informatiemoment in het hotel. Op de website van de gemeente 
hebben we een pagina ingericht: www.gemeentemaashorst.nl/asielopvang. Hier vindt u ook de 
antwoorden op veelgestelde vragen. Zit uw vraag daar nog niet tussen? Laat het ons weten via het 
e-mailadres: asielopvang@gemeentemaashorst.nl.

http://www.gemeentemaashorst.nl/asielopvang
mailto:asielopvang@gemeentemaashorst.nl


Briefing aanwezigen informatiebijeenkomst asielopvang Maashorst 10 juli

Gezamenlijk briefingsmoment alle aanwezigen vanuit gemeente en COA: maandag 10 juli om 18.30

Achtergrond:

Aanwezigen vanuit COA

FunctieNaam
COA

COA

Zijn tot 21.30

Naam volgt nog

Aanwezigen vanuit gemeente Maashorst

José van Aaken Gemeentesecretaris

)

Naam volgt nog
Naam volgt nog

Trigion
Trigion

Wanneer 
Hoe laat

Waar
Voor wie
Aanmelden

Gemeente Maashorst heeft van het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) het verzoek gekregen om 
tijdelijk asielzoekers op te mogen vangen in het Van der Valk Hotel in Uden. Wij hebben hierover op 4 juli een 
voorlopig besluit genomen: we zijn bereid mee te werken aan de opvang van maximaal 300 asielzoekers voor 
een periode van maximaal 3 jaar. Het COA wil de opvang per 1 oktober 2023 beginnen. Tot die tijd blijft het 
hotel gewoon open als hotel en vergaderlocatie. De komende maanden gaan we samen de opvang 
voorbereiden en de voorwaarden verder uitwerken waaronder we deze opvang toestaan.

: maandag 10 juli 2023
: tussen 19.00 - 20.30 uur.

Aanwezigheid onderstaande deelnemers COA en Gemeente, Van der Valk: uiterlijk 18.30
: Van der Valk Hotel Uden-Veghel, le verdieping zaal 2 t/m 4
: direct aanwonenden (die hiervoor een uitnodiging hebben ontvangen)
: aanmelden is verplicht en gebeurt via asielopvang@gemeentemaashorst.nl

met naam, adres en het aantal personen (max. 2 personen per adres).

Maandag 10 juli organiseren we een eerste informatiemoment voor circa 80 direct 
aanwonende(n)/belanghebbende(n). Dat doen we in de vorm van een informatiemarkt met vrije inloop vanaf 
19.00 uur. De genodigden kunnen elk gewenst moment (tot 20.30 uur) even binnen lopen om vragen te stellen 
aan medewerkers van het COA en aan ons als gemeente. Ze hebben vrijdag een brief ontvangen met een 
uitnodiging voor deze bijeenkomst met de vraag om zich aan te melden. Deze aanmelding hebben we nodig 
voor deelname.

om 18.00 uur bij 1 
aanwezig.
Beantwoorden vragen 
Beantwoorden vragen 
Beantwoorden vragen

Naam
Rianne Donders

Functie
Burgemeester

Rol tijdens informatieavond
Beantwoorden vragen
Beantwoorden vragen
Woordvoerder pers namens COA 
Veiligheid ter plekke: melden zich

Rol tijdens informatieavond
Welkom heten bezoekers 
Portefeuillehouder/Woordvoering 
richting pers
Welkom heten bezoekers 
Ondersteunen burgemeester 
Regie op inhoudelijk deel en 
beantwoorden vragen 
Beantwoorden vragen 
Beantwoorden vragen/ontvangst 
beneden

Vluchtelingenwerk
COA
COA
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)Naam volgt nog

Aanwezigen vanuit Van der Valk

[ I ]

Praktische zaken

Allen aanwezig om 18.30

Inrichting zaal le verdieping

Bezoekers ontvangen

o

o

Vragen beantwoorden

Beantwoorden vragen 
ontwikkelingen Uden Noord 
Beantwoorden vragen over 
veiligheid/openbare orde (voor 
zover verantw van gemeente)

Woordvoerder pers gemeente 
Regie op communicatie 
gemeente/ontvangst beneden

• Vooraan in de zaal hangt/staat een poster met daarop waar iedereen 
terecht kan met vragen (COA of gemeente)

• We verwijzen naar elkaar door als de vraag bij de ander hoort
• Belangrijk: er is een uitgebreide Q en A beschikbaar (ook te vinden op 

de website) als basis voor onze antwoorden. Deze is bijgevoegd. 
Graag deze lijn vasthouden en uitdragen.

• We zorgen voor een handout met daarop de kernboodschap en 
belangrijkste vragen, om bezoekers te voorzien in hun eerste 
informatiebehoefte bij binnenkomst (waarom, wie, wanneer, etc)

• We zorgen voor een aantal inkijkexemplaren van de Q en A op papier.
• Ook hebben we in de uitnodiging aangegeven te luisteren naar 

zorgen en ideeën, zodat we die mee kunnen nemen bij de verdere 
voorbereidingen. Hiervoor hebben we kaartjes bij ons (ontvangen ze 
bij binnenkomst) die bezoekers van de avond kunnen invullen en 
achterlaten in een verzamelbox. Belangrijk: de vragen die je al kunt

Wel bij de 80 genodigde adressen, maar niet 
aangemeld: we vragen om de uitnodigingsbrief te tonen 
(of op te halen)
Niet bij de 80 genodigde adressen: geen toegang. 
Doorverwijzen naar de bijeenkomst in september waar 
we breder uitnodigen. We willen alle ruimte bieden aan 
de direct omwonenden om vragen te stellen/emoties te 
uiten. Voor hen is deze bijeenkomst bedoeld.

• Melden op le verdieping (zaal 5,6,7)
• Er zijn badges met COA en Gemeente Maashorst (zonder namen)
• COA en gemeente zorgen voor herkenbare banner
• COA vooraan in de zaal, gemeente achterin
• Van der Valk zorgt voor statafels door de zaal heen om gesprekken te 

voeren en zorgt voor water/glazen
• Vooraan in de zaal hangt een poster met daarop waar iedereen 

terecht kan met vragen
• Beneden bij de receptie worden mensen ontvangen door de 

gemeente en gecheckt met de lijst aanmelders/genodigden.
• Ze ontvangen een kaartje voor vragen en suggesties dat ze bij 

binnenkomst op de le verdieping laten zien.
• Op de eerste verdieping staat een ontvangstdesk en worden deze 

kaartjes gecheckt.
• Scenario bezoekers zonder aanmelding:
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Pers Bij persvragen kun je doorverwijzen naar vanuit de
vanuit het COAgemeente en

Rol burgemeester

Sentiment

Poster die komt te hangen in de zaal voor doorverwijzen vragen:

Aan wie kan ik mijn vraag stellen?

beantwoorden vanuit COA, Van der Valk en gemeente op basis van de 
Q en A graag al afvangen in de gesprekken die je voert.
Belangrijk: goed om te benadrukken dat we niet op alle kaartjes 
persoonlijk reageren.
Er is een mailadres beschikbaar: asielopvang@gemeentemaashorst.nl

Heet de mensen welkom tussen de ontvangstdesk en de zaal 
Afhankelijk van het verloop van de avond, loopt ze rond om te 
luisteren (samen met gemeentesecretaris)
Bij vragen van inwoners 'beperkt' ze zich tot duiding van het proces. 
Voor inhoudelijke vragen verwijst ze door.
De gemeente heeft de afgelopen jaren een intensief 
participatietraject doorlopen met de bewoners van Uden-Noord 
(grofweg: bewoners gebied aan/tussen Looweg, Handwijzerstraat, 
Nistelrodeseweg) ter voorbereiding van een nieuw bestemmingsplan 
en de komst van het Foodcourt. Er is sprake van overlast van het 
Foodcourt en bewoners verwijten de gemeente dat er te weinig 
rekening is gehouden met de buurt. Dit besluit over de asielopvang 
kan ook invloed hebben op dit sentiment.

Gemeente Maashorst
Voor al uw vragen over:
• Afspraken in de regio over opvang asielzoekers
• De overeenkomst met het COA
• Ruimtelijke voorzieningen (inrichting omgeving)
• Asielopvang in Maashorst

COA
Voor al uw vragen over:
• De keuze voor het Van der Valk Hotel Uden-Veghel als opvanglocatie
• De voorbereiding en inrichting van de opvanglocatie (gebouw en terrein, voorzieningen)
• Wie komen er wonen?
• Dagactiviteiten van de bewoners
• Veiligheid op het terrein en in het gebouw van de opvanglocatie
• Personeelsinzet op de opvanglocatie

5.1.2.e
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Antwoorden zoals afgesproken met d.d. 5 juli 2023

Antwoord vooraanmeldingen informatiemarkt (adressenbestand om te checken of't daadwerkelijk1.
genodigden zijn, stuur ik je morgen):

Reactie op vragen/opmerkingen/meningen enz.:2.

Aanscherping 17 juli tot (wanneer het vragen betreft van inwoners of omwonenden):

Vriendelijke groet,

Projectorganisatie Asielopvang

Gemeente Maashorst

Reactie voor automatische beantwoording:3.

1/1

Beste heer/mevrouw,
Dank voor uw aanmelding. We hebben die in goede orde ontvangen en ontmoeten u graag maandag in het Van 
der Valk Hotel.
U kunt op elk gewenst moment binnen lopen tussen 19.00 uur en 20.30 uur om vragen te stellen aan 
medewerkers van het COA en de gemeente. Ook luisteren we graag naar uw zorgen en ideeën, zodat we die 
mee kunnen nemen bij de verdere voorbereidingen. En mocht u niet al uw vragen kunnen stellen of 
zorgen/ideeën kunnen delen, dan is er de mogelijkheid om ze schriftelijk achter te laten.
Als er veel belangstellenden zijn, kan het zijn dat u even moet wachten tot we met u in gesprek kunnen.
Neem deze e-mail maandagavond alsjeblieft mee als bevestiging van deelname.

In onze gesprekken met het COA en Van der Valk werken we toe naar definitieve afspraken. Dat vergt nog wel 
even tijd, zoals u zult begrijpen. Dat betekent dat we op sommige vragen nu nog geen of niet volledig antwoord 
kunnen geven. Simpelweg omdat we er nog over in gesprek zijn. Dat betekent ook dat we niet kunnen ingaan 
op elke individuele mail en/of vraag. De vragen die we al wel kunnen beantwoorden, staan op onze website: 
www.gemeentemaashorst.nl/asielopvang (klik op 'Veelgestelde vragen'). Deze vragenlijst vullen we steeds aan, 
zodra helder is hoe we de nog ontbrekende vragen kunnen beantwoorden.

Verder willen we tijdens en na de zomervakantie nog enkele ontmoetingen (keukentafelgesprekken) 
organiseren voor de direct omwonenden. Ook zullen we enkele 'open dagen' organiseren, zodat u een kijkje 
kunt nemen en vragen kunt stellen. Daarover ontvangt u nog informatie.

Beste heer/mevrouw,
Dank voor uw bericht. We hebben het in goede orde ontvangen.
Als u ons in uw bericht een vraag heeft gesteld, komen we daar zo spoedig mogelijk op terug.
Reageert u met uw mail op de uitnodiging die u van ons ontving (gericht aan de bewoners/eigenaren van direct 
aangrenzende percelen)? Neem deze e-mail dan alsjeblieft mee als bevestiging van deelname.

Beste heer/mevrouw [naam],
Dank voor uw bericht. We hebben het in goede orde ontvangen.
Als u ons in uw bericht een vraag heeft gesteld, komen we daar zo spoedig mogelijk op terug.

We nemen uw vragen en zorgen mee in onze overleggen met het COA en Van der Valk. Ze vormen wat ons 
betreft de belangrijkste gespreksonderwerpen. Zo staan op onze gespreksagenda in elk geval: 
- de borging van veiligheid voor omwonenden/inwoners 
- de inrichting van het terrein
- de inrichting van een meldpunt en actieplan bij meldingen van overlast.
We weten van het COA en collega-gemeenten dat hierover doorgaans goede afspraken worden gemaakt.

Beste heer/mevrouw [naam],
Dank voor uw bericht. We hebben het in goede orde ontvangen.
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Amaashorst
Informatie over opvang asielzoekers gemeente Maashorst

Over de asielzoekers
Wie er straks precies in het hotel komen wonen, is nu nog niet bekend. Dit is afhankelijk van 
de instroom van asielzoekers in Ter Apel en de bezetting van locaties die worden gesloten.

Tijdens het verblijf van de asielzoekers is de locatie niet beschikbaar als hotel of voor het 
gebruik van vergader- en feestruimten. Na de periode van drie jaar worden beide functies 
weer hersteld. En omdat we verwachten dat de opvang van asielzoekers ook na deze drie 
jaar nog nodig is, zoeken we ook naar locaties voor opvang na deze drie jaar.

Gemeente Maashorst heeft van het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) het verzoek 
gekregen om gedurende maximaal 3 jaar maximaal 300 asielzoekers op te mogen vangen in 
het Van der Valk Hotel in Uden. We zijn bereid hieraan mee te werken. Het COA wil de 
opvang per 1 oktober 2023 beginnen. Tot die tijd blijft het hotel gewoon open als hotel en 
vergaderlocatie. De komende maanden gaan we samen de opvang voorbereiden en de 
voorwaarden waaronder we deze opvang toestaan verder uitwerken.

Waarom deze locatie?
Het hotel biedt veel voordelen als opvanglocatie. De inrichting wordt weliswaar iets 
aangepast, maar veel faciliteiten zijn al aanwezig. Daarmee voldoet de locatie aan onze 
uitgangspunten voor humane opvang. Dat wil zeggen: er is voldoende privacy voor de 
bewoners en ruimte voor dagbesteding en recreatieve activiteiten. We vinden het namelijk 
belangrijk dat de opvang is gericht op zelfredzaamheid en integratie in onze samenleving. 
Ook wordt er op de locatie gezondheidszorg en toezicht geregeld.

Waarom doen wij dit?
De nood bij het COA is nog steeds hoog: er zijn tienduizenden nieuwe plekken nodig voor de 
opvang van mensen die gevlucht zijn voor oorlog en vervolging. Daarom zijn er landelijk en 
regionaal afspraken gemaakt: elke regio moet een bijdrage leveren. Met onze 
buurgemeenten hebben we die opgave onderling verdeeld. Ook Maashorst neemt haar 
verantwoordelijkheid.

Waarom nu?
Het COA en het Van der Valk Hotel hebben op 30 juni een formeel verzoek ingediend bij de 
gemeente, waarin ze vragen om medewerking. Dat verzoek heeft het college van B en W op 
4 juli besproken en ermee ingestemd.

Vragen?
Op www.gemeentemaashorst/asielopvang vindt u een lijst met veel gestelde vragen en de 
antwoorden.
Heeft u na vanavond toch nog vragen? Neem dan contact met ons op via het e-mailadres 
asielopvang@gemeentemaashorst.nl

http://www.gemeentemaashorst/asielopvang
mailto:asielopvang@gemeentemaashorst.nl


Onderwerp: uitnodiging voor omwonendenoverleg 'Asielopvang Maashorst’

Beste omwonende(n), beste [naam]. Commented [ ]:

Als wél: toevoegen

Vriendelijke groet,

Beste

Rianne Donders-de Leest 
Burgemeester (wnd)

Gezien uw woonadres valt u nét buiten deze groep. We kunnen helaas geen uitzondering maken voor inwoners 
die op net wat grotere afstand tot de locatie wonen, hoezeer we ook begrijpen dat u zich evengoed zorgen 
maakten graag betrokken wil worden.

Mocht u deze uitnodiging pas lezen na uw vakantie, dan bent u uiteraard van harte welkom bij de volgende 
bijeenkomst. We informeren u zodra een nieuwe datum bekend is.

Het omwonendenoverleg is bedoeld om u te informeren over de voortgang die wij maken in de 
voorbereidingen met het COA en het Van der Valk Hotel. Fijn als u ons daarbij attendeert op aandachtspunten 
die we nog niet of onvoldoende in beeld hebben.

Met deze e-mail laten we u weten dat we geen gebruik zullen maken van uw aanmelding voor het 
omwonendenoverleg rond de opvang van asielzoekers in het Van der Valk Hotel. Dit overleg is bedoeld voor 
direct belanghebbenden, ofwel de bewoners/eigenaren van direct aan het hotel grenzende percelen, die ook 
genodigd waren voor de bijeenkomst op maandag 10 juli.

Voor het omwonendenoverleg hebben zich 9 direct aanwonenden aangemeld. We beschouwen hen als een 
goede vertegenwoordiging van de direct belanghebbenden.

Tijdens de eerste informatiebijeenkomst op maandag 10 juli gaf u aan dat we u mogen benaderen voor een 
omwonendenoverleg rond de opvang van asielzoekers in het Van der Valk Hotel.

Met deze e-mail nodigen we u uit voor dit omwonendenoverleg. De eerste bijeenkomst vindt plaats op 
maandag 21 augustus aanstaande, van 19.00-20.00 uur in het Van der Valk Hotel. Vervolgbijeenkomsten 
worden later ingepland.

Voor u en overige inwoners die geïnteresseerd of bezorgd zijn, organiseren we later nog twee open dagen. 
Tijdens deze bijeenkomsten kunt u komen kijken hoe de opvang eruit komt te zien. Ook is er ruimte om vragen 
te stellen en zorgen te delen. De data van deze open dagen moeten nog worden vastgesteld en maken we later 
bekend.

Nog bespreken: omwonenden buiten groep-80 wel of 
niet?

Laat u ons even weten of u aanwezig kunt zijn?
Als u vragen heeft, kunt u die stellen via asielopvang@gemeentemaashorst.nl

Naast u hebben nog 9 andere direct omwonenden zich gemeld. Ook zij ontvangen deze uitnodiging. We 
beschouwen u als een goede vertegenwoordiging van de direct omwonenden (= direct aan het hotel grenzende 
percelen). Namens de gemeente neemt de burgemeester deel, evenals de projectleider en bij het project 
betrokken ambtenaren.

Veelgestelde vragen en antwoorden
Op dit moment kunnen we nog niet op alle vragen een volledig antwoord geven. Simpelweg omdat we er nog 
over in gesprek zijn met het COA en Van der Valk. De vragen die we wel al wel kunnen beantwoorden, vindt u
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Vriendelijke groet,

Rianne Donders-de Leest 
Burgemeester (wnd)

op de website: www.gemeentemaashorst.nl/asielopvang (klik op 'Veelgestelde vragen'). Deze vragenlijst vullen 
we steeds aan, zodra helder is hoe we de nog ontbrekende vragen kunnen beantwoorden.
Op de webpagina over de asielopvang zullen we ook regelmatig een voortgangsbericht plaatsen, als er nieuws
is over de voorbereiding van de opvang. Dit nieuws vindt u in de nieuwsrubriek rechts op het scherm.
Hebt u vragen die op onze website nog niet worden beantwoord of punten waarop u ons wilt attenderen? Laat 
het ons weten via asielopvang@gemeentemaashorst.nl

http://www.gemeentemaashorst.nl/asielopvang
mailto:asielopvang@gemeentemaashorst.nl


Concepttekst intranet nieuwsbericht Opvang asielzoekers Maashorst

Plaatsing: 7 juli 12.00

Maashorst gaat asielzoekers opvangen

Waarom doen we dit?
De nood bij het COA is nog steeds hoog: er zijn tienduizenden nieuwe plekken nodig voorde opvang 
van mensen die gevlucht zijn voor oorlog en vervolging. Daarom zijn er landelijk en regionaal 
afspraken gemaakt: elke regio moet een bijdrage leveren. Met onze buurgemeenten hebben we die 
opgave onderling verdeeld. Ook Maashorst neemt haar verantwoordelijkheid. Net zoals we dit al 
eerder hebben gedaan voor vluchtelingen uit Oekraïne en met de organisatie van een 
crisisnoodopvang in ’t Oventje (zomer 2022). Daar hebben we met z’n allen onze schouders onder 
gezet en zo de vluchtelingen een veilige opvangplek kunnen bieden in onze gemeente.

Informeren inwoners
We informeren vandaag de (direct) omwonenden/belanghebbenden per briefen vanmiddag de media 
over dit besluit. Daarnaast organiseren we maandag een eerste informatiebijeenkomst voor de 
bewoners/eigenaren van de direct aangrenzende percelen. Daar zullen we samen met het COA 
vragen beantwoorden en luisteren naar zorgen en ideeën, zodat we die kunnen meenemen bij de 
verdere voorbereidingen.

Wil je meer weten of ontvang je hierover vragen, dan kun je kijken op of doorverwijzen naar 
http://www.gemeentemaashorst.nl/asielopvang

We hebben als college van het Centraal Orgaan opvang Asielzoekers (COA) het verzoek gekregen 
om asielzoekers op te mogen vangen in het Van der Valk Hotel in Uden. Wij hebben in onze 
vergadering van 4 juli besloten om mee te werken aan de opvang van maximaal 300 asielzoekers 
voor een periode van maximaal 3 jaar. Het COA wil de opvang per 1 oktober 2023 beginnen. Tot die 
tijd blijft het hotel gewoon open als hotel en vergaderlocatie en na afloop van de 3 jaar worden beide 
functies weer hersteld. De komende maanden gaan we samen de opvang voorbereiden en de 
voorwaarden verder uitwerken waaronder we deze opvang toestaan. Het kan zijn dat we daarbij dus 
ook een beroep doen op jou.

http://www.gemeentemaashorst.nl/asielopvang


maashorst

PERSBERICHT

Uden, 7 juli 2023 (embargo tot vrijdag 7 juli 14.00 uur!)

Van der Valk Hotel in Uden wordt tijdelijk 
opvanglocatie asielzoekers
Het college van B en W van gemeente Maashorst stemt in met het verzoek van het Centraal Orgaan 
opvang Asielzoekers (COA) om tijdelijk asielzoekers op te mogen vangen in het Van der Valk Hotel 
in Uden. Het gaat om de opvang van maximaal 300 asielzoekers voor een periode van maximaal 3 
jaar. Het COA wil de opvang per 1 oktober 2023 beginnen.

Burgemeester Rianne Donders: “De nood bij het COA is nog steeds hoog: er zijn tienduizenden nieuwe 
plekken nodig voor de opvang van mensen die gevlucht zijn voor oorlog en vervolging. Daarom zijn er 
per veiligheidsregio afspraken gemaakt: elke gemeente neemt een deel van de benodigde opvang 
voor haar rekening. Ook in Maashorst nemen we onze verantwoordelijkheid.”

Na 3 jaar weer hotel
De gemeente en het Van der Valk Hotel Uden-Veghel benadrukken allebei wel dat de opvang 
maximaal 3 jaren gaat duren. Daarna wordt het hotel weer gewoon hotel. Donders: “We hebben als 
gemeente immers ook een forse ambitie op het gebied van recreatie en een mooi hotel bij onze 
noordelijke entree is een mooi visitekaartje.” Het Van der Valkconcern wil de tijdelijke 
functieverandering gebruiken om een renovatie voor te bereiden en te onderzoeken of uitbreiding 
mogelijk is.

Omwonenden
De gemeente heeft vandaag eerst de bewoners van de direct aangrenzende percelen per brief 
geïnformeerd en uitgenodigd voor een informatiebijeenkomst. Eventuele vragen en zorgen kunnen 
dan worden gedeeld, zodat die kunnen worden meegenomen bij de verdere voorbereidingen. Ook de 
inwoners in een straal van ongeveer een kilometer rond het hotel hebben een brief ontvangen.

Humane opvang
De gemeente was al op zoek naar een geschikte locatie, dus het verzoek van het COA kwam op een 
goed moment. Het voordeel van het hotel is dat er al allerlei voorzieningen aanwezig zijn, aldus de 
burgemeester. “Er kan dus op relatief korte termijn een relatief grote groep asielzoekers terecht. 
Bovendien voldoet de locatie aan onze uitgangspunten. We willen namelijk dat bewoners fatsoenlijk 
gehuisvest worden, met voldoende privacy, ruimte voor dagbesteding en ontspanning, en op redelijke 
afstand van voorzieningen zoals onderwijs en winkels.” Het hotel en het terrein eromheen moeten 
daarvoor nog wel enigszins worden aangepast. De komende maanden wordt de opvang verder 
voorbereid. Het hotel blijft gedurende die voorbereidingen gewoon geopend als hotel en 
vergaderlocatie.

Meer informatie
Op de website van de gemeente is een pagina ingericht over de ‘Opvanglocatie Maashorst’ (zoals het 
Van der Valk Hotel gedurende de opvang zal heten). Hier zijn ook de antwoorden op veelgestelde 
vragen te vinden.

Noot voor de redactie: Neem voor meer informatie contact op met Team Communicatie van de gemeente Maashorst via 
j@gemeentemaashorst.nl of (0413)5.1.2.e 5.1.2.e


